
Rada Gminy i Miasta Koziegłowy 
42-350 KO Z I E G Ł OWY 

ul. Pl. Moniuszki 14 
woj. śląskie 

Nr OR-BR.0002.54.2023 
PROTOKÓŁ Nr LIV/2023 

z pięćdziesiątej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta KoziegłoVł-y odbytej 

w dniu 26 października 2023 r. w godzinach 15,00 -16,20 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Kozieglo"')'. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 445/LIV/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

2. Nr 446/LIV /2023 w sprawie zmian w Wieloletni~j Prognozie Finansowej. 

3. Nr 447/LIV/2023 w sprawie w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych ( obręb 

Rzeniszów, Wojsławice, Siedlec Duży). 

4. N1· 448/LIV/2023 w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie 

Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji. 

5. Nr 449/LIV/2023 w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla wybranych obszarów. 

6. Nr 450/LIV/2023 w sprawie w sprawie uchylenia Uchwały Nr 440/53/2023 z dnia 28 

września 2023 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na realizację zadań 
inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudov,.ry Zabytków 

0 Podjęte uch,vały stanowią załączniki od nr 1 do nr 6 do protokołu. 
Raport z przeprowadzonych glosowań stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłov\y 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 15 Radnych , Radnych obecnych na sesji 15 ( pełny 

skład Rady GiM) . 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęcz.ka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 
- Dyrektor M-G Ośrodka Promocji Kultury Pani Renata Garleja 
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- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Kierovmik Referatu Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Edward Kaczmarzyk 

- Pracownik Referatu Promocji i Rozwoju Pan Krzysztof Suliga 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad podanv w zawiadomieniu o sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

6. Podjycic uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych ( obręb Rzeniszów, 

Wojsławice, Siedlec Duży). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie 

Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodamwania przestr1.ennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla wybranych obszarów. 
I O. Przedstawienie informacji w sprawie ośvviadczeń majątkowych (zgodnie z art.24h ustaw-y 

o samorządzie gminnym). 

11. Informacja Bmmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne vlnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad 54 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad.pktl 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Radnych, Pana Bunnistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy Miasta, Państwa Sołtysów oraz 

Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy . 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania oraz 

potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Przewodniczą.ca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. Zgodnie z listą 

obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania w sesji Rady Gminy i Miasta 

uczestniczy 15 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 9, 1 O do protokołu. 
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Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk zaproponowała rozszerzenie porządku 
obrad dzisiejszej Sesji o podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 440/53/2023 z dnia 
28 września 2023 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na realizację zadań 

inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 
w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Projekt uchwały rozpatrzony był 
na wspólnym posiedzeniu komisji. 
Zaproponowała rozpatrzenie projektu uchwały jako punkt 1 O porządku obrad i przesunięcie 

pozostałych, zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku obrad sesji. 
Wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad sesji został przyjęty t 5 głosami „za" ( jednogłośnie). 

Uchwalonv porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podj9cic uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowc~j. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych ( obręb Rzeniszów, 

Wojsławice, Siedlec Duży). 
8. Podjęcie uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie 

Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla v.rybranych obszarów. 
1 O. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 440/53/2023 z dnia 28 września 2023 r. 

w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na realizację zadań inwestycyjnych obejmujących 
finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego 
Programu Odbudnwy Zabytków. 

I I. Przedstawienie informacji w sprawie oświadczeń majątkowych (zgodnie z art.24h ustawy 
o samorządzie gminnym). 

12. lnfom,acja Bunnistr7.a Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
13. Tnformacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
t 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
t 5. Wolne wnioski i informacje. 

t 6. Zakończenie obrad 54 Sesji. 
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Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim ( protokół został również przesłany Radnym 

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag. Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 28 

v.Tześnia 2023 roku został przyjęty 15 głosami „za" ( jednogłośnie ) . 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 

w składzie: 
1. Pan Wojciech Chrapek 

2. Pan Daniel Wróbel 

3. Pan Michał Kubalski 

Ad. pkt 5 

Pan Daniel Wróbel przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2023 rok (załącznik nr 11 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 445/LIV/2023 w sprawie zmian w budżecie 2023 roku została przyjęta została 

przyjęta 15 głosami „za" Uednogłośnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Daniel Wrobel przedstawił projekt uchwały sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej (załącznik nr 12 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 446/LIV/2O23 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie finansowej została 

przyjęta 15 głosami „ za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych (załącznik nr 13 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 447/LIV/2O23 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych (obręb 

Rzeniszów, Wojsławice, Siedlec Duży) została przyjęta 15 głosami „za" Gednogłośnie). 
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Ad. pkt 8 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań 

zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz 

późniejszt:i okupacji (załącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 448/LIV/2023 w sprawie reparacji, ods:zkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, 

jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji została przyjęta 10 

głosami „za" przy 5 wstrzymujących się głosach (od głosu wstrzymali się Radni: Pani Jadwiga 

Balińska, Pan Marcin Będkowski, Pan Leonard Jagoda, Pan Michał Kubalski, Pani Grażyna 

Sitek). 

Ad. pkt9 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla wybranych obszarów (załącznik nr 15 do protokołu). 

Pan Antoni Bielecki poinformował, że do projektu uchwały załączone są mapki, ale brakuje 

informacji jaki charakter ma mieć to przekształcenie - czy mają to być działki przemysłowe, 

budowlane, bo nic ma tego. 
Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że hyła tam litera F, część działek jest pod fotowoltaikę. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że o sposobie przeznaczenia będzie decydował wnioskodawca, 

po części z autorem opracowania dokumentacji projektowej, z tego w większości pod zabudowę 
mieszkaniową, tak jak rozmawiano o tym wcześniej. 
Pani Przewodnicząca nadmieniła, że głosujemy nad przystąpieniem, nie glosujemy nad 

przyjmowaniem planów. 
Pan Antoni Bielecki - czyli wnioskodawca składał wniosek i nie zaznaczył jaki charakter zmian. 

Pani Przewodnicząca \vyjaśniła, że Radni otrzymali materiały na tablety i była tam również litera 

F - fotowoltaika. 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 449/LIV/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia m1cJscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta KoziegłO\vy dla wybranych obszarów została 
przyjęta 14 głosami „za" , przy 1 wstrzymującym się głosie ( od głosu wstrzymał się Radny Pan 

Antoni Bielecki). 

Ad. pkt 10 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt w sprawie uchylenia Uchwały Nr 440/53/2023 

z dnia 28 września 2023 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na realizacj9 zadań 
inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (załącznik nr 16 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 
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Uchwała Nr 450/LIV/2O23 w sprawie uchylenia Uchwały Nr 440/53/2023 z dnia 28 września 

2023 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na realizację zadań inwestycyjnych 

obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku \vpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków została przyjęta 15 głosami „za" Uednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Kozicgłov:y Pani Joanna Kołodziejczyk odczytała 

informacje dotyczące oświadczeń majątkowych: 
1) info1macja Wojewody Śląskiego dotycząca oświadczeń majątkow-ych złożonych przez 

Przewodnicząca Rady i Burmistrza za 2022 rok ( załącznik nr 17 do protokołu); 
2) infmmacja Przewodniczącej Rady dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych przez 

radnych Rady Gminy i Miasta Koziegłowy za 2022 rok ( załącznik nr 18 do protokołu). 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że jeszcze jedno ośv.riadczenie jest w trakcie 

wyjaśniania i myśli, że do kolejnej Sesji Rady GiM będzie dostarczone do Urzędu Skarbowego. 

Burmistrz Pan Jacek Ślęczka przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych 
złożonych przez Zastępcę Bunnistrza, Sekretarza GiM, Skarbnika GiM , kierowników gminnych 

jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu BlllTilistrza 

( załącznik nr 19 do protokołu). 

Ad. pkt 12 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz przedstawił infonnację o działalności w okresie międzysesyjnym: 

kontynuujemy budowę żłobka gminnego - termin, zakres i front robót na żłobku jest 

zadawalający, obecnie trwają prace wykończeniowe oraz prace budowlane w budynku 

towarzyszącym; 

- Koło Gospodyń Wiejskich „Mysłowianki" reprezentowało Gminę i Miasto Koziegłowy 
na finale festiwalu „Polska od Kuchni" na błoniach Stadionu Narodowego w Warszawie. 

Gratulujemy przebytych eliminacji, nominacji oraz udziału w zakończeniu tegoż kolejnego 

cyklu festiwalu; 
- na ho isku sportowym w Gniazdowie odbył się vvyjątkowy mecz Polska-Czechy, wystąpiły 

trzy drużyny - dwie polskie i jedna czeska . Podziękował Kolejom Śląskim oraz Radnemu 

Panu Wojciechowi Chrapkowi, że stadion w Gniazdowie przyjął tak wyjątkowe 
reprezentacje Czech i Polski. Było to wyjątkowe \\')'darzenie sportowe i nie tylko, 

ponieważ pochwaliliśmy się dobrą jakością murawy na terenie naszego obiektu 

sportowego, ale również drużyna Czech mogła zwiedzić okoliczne ciekawostki na terenie 

Gminy i Miasta Koziegłowy; 



7 

- w Zespole Szkół w Koziegłowach przez dwa dni - sobota i niedziela była organizowana 
Gala Tańca Towarzyskiego, gdzie wystąpili najlepsi zawodnicy z Kraju w różnych 

kategoriach wiekowych. Było to bardzo interesujące wydarzenie, najmłodszymi parami 

tańczącymi byli adepci pochodzący z Gminy i Miasta Koziegłowy i ma nadzieję, 

że za kilka lat przy intensywnym treningu, przy wsparciu Miej sko-Gmillllego Ośrodka 

Promocji Kultury w Koziegłowach oraz Szkoły Tańca Dobrowolskich będziemy ich 

oklaskiwać już w kategoriach mistrzowskich; 

- podziękował wszystkim kołom gospodyń wiejskich, a jest ich 16 na terenie Gminy 

i Miasta Koziegłowy, za to że Panie z kół gospodyń realizują zadania w zakresie działań, 

społecznych, kulturalnych, środowiskowych w swoich miejscowościach. Pojawiły si1r dwa 

dodatkowe koła, o czym wspominał na ostatniej Sesji Rady GiM -w Zabijaku 
i w Pi11czycach. Życzył kołom gospodyń wiejskich wielu sukcesów i zachęcał kolejne 

miejscowości do tworzenia tej formuły aktywności. Organizatorem i miejscem współpracy 

jest kw.de sołectwo, za co podziękował radom sołeckim i administratorom budynków, 

w któ1ych te kola się znajdują, a są to z reguły ochotnicze straże pożarne, które 

współpracują z danymi środo,.,viskami , a koordynatorem z pozycji Gminy i Miasta jest 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Promocji Kultury Pani Renata Garleja; 

- zmiana strukturalna działania Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów 
Alkoholowych - Komisja ta działała w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy, obecnie 

zgodnie z przepisami ale i uwarunkowaniem naturalnym działa przy Gminno-Miejskim 

Ośrodku Pomocy Społecznej w Koziegłowach i w poszerzonym składzie doskonale 

realizuje zadania w zakresie rozwiązywania problemów, ale i również całości spraw 

formalnych związanych z tą działalnością; 

- utrudnienia drogowe - cyklicznie odbywają się rady budów, drogi powiatowej która łączy 

Koziegłow-y z Myszkowem - ul. Wolności , odcinek na terenie Gminy i Miasta 

Koziegło\\ly który jest współfinansowany przez Gminę i Miasto Koziegłowy . Wyraził 
nadzieję, że etap który jest realizowany będzie również służył części ulicy Czarka, 

noclegowni znajdującej si~ na terenie Gminy Koziegłowy, a mówi o dostępie 
n do kanalizacji sanitarnej, kanalizacji deszczowej, oświetleniu, o ciągach pieszo

rowerowych, które połączą Rondo Solidarności z Myszkowem; 

Uniwersytet Trzeciego Wieku działający na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy oprócz 

zadań statutowych i loka1nych reprezentuje również Gminę i Miasto Koziegłowy 
na zewnątrz. Ostatnio, po raz kolejny uczestniczył w Olimpiadzie Ogólnopolskiej 

w Radomsku, gdzie zdobył puchary, nagrody i wyróżnienia; 

w niedługim czasie na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy będzie ruszał program 

w ramach odnawialnych źródeł energii - magazyny energii. Wybrano już podmiot 

gospodarczy, który w naszym imieniu będzie przygotowywał regulamin, deklaracje oraz 

zasady naboru. Na początku listopada br. przewidujemy spotkanie w Miejsko-Gminnym 
Ośrodku Promocji Kultury dla osób zainteresowanych, przed uruchomieniem tego 

programu. Zmieniona polityka funduszów spójności spowodowała to, że tylko i v..7Yłącznie 
magazyny energii mąją możliwość kontynuacji w ramach dotacji. Pozostałe odnawialne 

źródła energii ramach uruchamianych programów w przyszłym roku będą dotyczyły tylko 
i wyłącznie pożyczek w części umarzalnych, a będzie o tym informacja. W sposób 

zwyczajowo przyjęty poinformujemy państ'\va Radnych, Sołtysów, oraz wszystkich 

mieszkańców wiadomością sms o spotkaniach w temacie naboru wniosków dotyczących 
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magazynów energii. Będzie to -wykonywała Finna Persen, która złożyła najbardziej 

korzystną ofe11ę ; 

dużym zadaniem prowadzonym przez Gminę i Miasto Koziegłowy jest realizacja zadania 
w zakresie edukacji i wychowania - od przedszkola aż po szkołę średnią. Dyrektorem 
Zespołu Ekonomiczno -Administracyjnego Oświaty Samorządowej została Pani Bożena 
Kolasa, która do tej pory pełniła obowiązki inspektora ds. współpracy z organizacjami 
pozarządowymi. Wyraził nadzieję, że przejęte nowe stanowisko, przedyskutowane 

z dyrektorami szkół będzie służyło jak najlepiej w celu współpracy z placówkami 

oświatowymi; 

odbyły się dwa posiedzenia jednostek straży posiedzenie Związku Powiatowego 
Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w PSP w Myszkowie , a drugie posiedzenie 
Zarządu Miejsko-Gminnego. Posiedzenia te, przy uroczystym przekazaniu san1ochodów 

miały wydźwięk bardzo mocny, gdyż na teren Gminy i Miasta Koziegłowy wprowadzono 
dwa samochody pofamicze: dla jednostki OSP Winowno i OSP Siedlec Duży. Również 
dwie jednostki z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy uzyskały akces z dniem 
1 października 2023 r. do bycia w Krajov.rym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym, tj. OSP 
Cynków i OSP Siedlec Duży. Jednostka OSP Krusin otrzymała lekki samochód pożarniczy 

z jednostki PSP w Myszkowie, z czego jesteśmy bardzo zadowoleni, gdyż potrzeby 
tej jednostki przekładały si9 w potrzebę pozyskania lekkiego samochodu pożarniczego. 
Wyraził nadzieję, że do końca roku wnioski dla dwóch pozostałych jednostek będą 
również z korzyścią przy przekazaniu samochodów średnich, na pewno jest to w naszym 

obszarze bardzo mocno widziane; 
- w Międzynarodowym Centrum Kongresowym odbyła się śląska konferencja 

samorządowa, na której mogliśmy podkreślić działalność w zakresie współpracy miedzy 
Rządem, samorządami i środkami, które wpływały w obszar samorządów i życzyłby sobie 
takich efektów finansowych i rzeczmNych w kolejnym okresie realizacji współpracy 
samorządów , Rządu i Parlamentu, abyśmy mogli w dalszym ciągu pięknie się rozwijać, 

a pieniądze które poszły na drogi, kanalizację , wodociągi, infrastrukturę komunalną 

są i sięgają kwotę ponad 36 mln zł; 
- przystanek kulinarny w Mysłowie - kilka kół gospodyń z terenu Gminy i Miasta 

Koziegłowy otrzymało dofinansowanie na organizację spotkań wśród kół gospodyń, 
ale i również mieszkańców danych miejscowości, i taki przystanek kulturalny mieliśmy 

przyjemność wizytować; 

- w Parafii w Mrzygłodzie , a Gmina i Miasto podpisała wcześniej porozumienie między 
Parafią i Centrum Integracji Społecznej w tvrrzygłodzie , utworzono piękną przestrzeń 
i mogliśmy być na otwarciu kolejnej sali działającej przy Parafii w Mrzygłodzie; 

- w dniu 9 października br. w Mi~jsko-Gminnym Ośrodku Promocji Kultury 
w Koziegłowach odbyła się inauguracja nowego roku sportowego. Cieszymy się, 

że szkolne kluby sportowe przyjęły akces rozpoczęcia roku szkolnego, sportowego 
podkreślając duże zasługi dla lokalnych podmiotów i stowarzyszeń sportowych z terenu 
Gminy i Miasta Koziegłowy. Tutaj odbywała się inauguracja nowego roku sportowego 

województwa śląskiego; 
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- magazyny energii - firma DOEKO, jako nasz doradca klastra, jest współodpowiedzialna 

za kreowanie polityki nie tylko na obiektach osób prywatnych, ale i również użyteczności 

publicznej , audyt odbył się na każdym obiekcie użyteczności publicznej , a są to inne 

środki niż dla beneficjentów prywatnych. Chcemy również, aby każdy obiekt publiczny 
na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy - szkoły, instytucje publiczne, budynki komunalne 

były wyposażone w odnawialne źródła energii, w tym magazyny energii i za to odpowiada 
właśnie lider klastrów energii; 

w Dniu Edukacji Narodowej, wraz z Panem Sekretaizem Gminy i Miasta Koziegłowy 

wręczyli dziewięć aktów mianowania dla nauczycieli, którzy osiągnęli kolejny szczebel 

awansu zawodowego oraz uczestniczyli w okazjonalnym spotkaniu z dyrektorami 

placówek oświatowych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy; 

działalność dotycząca osób niepełnosprawnych- dwa obszary, którymi zajmuje si~ Gmina 

i Miasto Koziegłowy, oprócz działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, to obszar edukacji i wychowania. W obszarze edukacji przedszkolnej, 

integracyjnej Gmina i Miasto Koziegłowy może być wzorem do naśladowania. Kol~jny 

szczebel spotkania z rodzicami, to integracja szkoły podstawowej, abyśmy mogli stworzyć 

taką szkołę. Rozmawiano z rodzicami dzieci z niepełnosprawnościami, takie spotkanie 

już szersze z fundacją, która wspiera osoby niepełnosprawne i ich rodziny na terenie 

Powiatu Myszkowskiego zostanie zorganizowane. Drngi element związany z osobami 

niepełnosprawnymi- przy Staroście Powiatu Myszkowskiego powołana została Rada ds. 

Osób Niepełnosprawnych, odbyło się pierwsze inauguracyjne spotkanie, gdzie samorządy 

przekazały informację na temat zadań, ale i również roli samorządów działających na rzecz 

osób niepełnosprawnych. Takie "''Yniki i wnioski Rada ds. Osób Niepełnosprawnych 

przyjęła, będą one w dokumencie ogólnodostępnym; 

- Ośrodek Pomocy Społecznej cały czas ewaluuje, cały czas zmienia się postrzeganie 

wsparcia i opieki społecznej, od nowego roku wchodzą kolejne zadania w ramach Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Napisaliśmy na 3,4 mln zł projekt grantowy do Europejskiego 

Funduszu Społecznego, mamy nadzieję że przez co najmniej dwa lata b9dziemy mogli 

z tych środków korzystać, rozszerzając nie tylko usługi opiekuńcze ale i całą organizację 

na rzecz osób potrzebujących, skupionych wokół Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej; 

- Vv--ręczył nagrody dla wybranych dyrektorów i nauczycieli z terenu Gminy i Miasta 

Koziegłowy; 

odbyły się przesłuchania, koncert galowy i finałowy chórów międzynarodov.7Ych w ramach 

Festiwalu Pieśni Maryjnej zorganizowany w Sanktuarium Św. Antoniego 

w Koziegłówkach. Podziękował Kustoszowi i wszystkim osobom, które wsparły 

to przedsięwzięcie. Ma nadzieję, że projekt w ramach rewitalizacji Kościoła i przyległego 

otoczenia tym festiwalem został szczęśliVvie domknięty i będzie rozliczony. Pinał, który 

odbył się w Bazylice Jasnogórskiej w tym roku pokazał wyjątkowo wysoki poziom 

chóralnego śpiewu; 

- kiero\\-nicy referatów, dyrektorzy jednostek przygotowują budżety, odbyły się pierwsze 

przymiarki i oceny potrzeb oraz możliwości. Po pewnych negocjacjach i rozmowach 

dochodzimy do pewnych wytycznych i wskaźników, które będziemy do 15 listopada br. 

przedkładać Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy; 
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- kanalizacja sanitarna - zakończono inwestycję w obszarze Koziegłówki - Koziegłowy, 

to jest przepompownia i sieć kanalizacyjna. Podziękował Radnej Pani Monice Skrobrczyk 

oraz Pani Sołtys Koziegłówek za zorganizowanie bardzo merytorycznego i konkretnego 

spotkania z mieszkańcami. Spotkanie pozwoliło nam nakreślić plan pracy na rok przyszły 

w zakresie podłączania mieszkańców do sieci kanalizacyjnej. Pierwsze wnioski na ręce 

Pana Dyrektora Zespołu Usług Komunalnych, jeżeli chodzi o ·wydawanie warunków 

technicznych, wpłynęły. Wybudowaliśmy 76 studzienek kanalizacyjnych wzdłuż 

ul. Kościelnej, Rynku i Warpia i ma nadzieję, że będzie to skutecznie kontynuowane 
w pracach projektowych, rozwijając zlewnię Koziegłowy. Drugi temat związany 

z kanalizacją to dwa zadania, na które Gmina i Miasto Koziegło-w-y otrzymała środki 

w wysokości 6,9 mln zł. a jest to kontynuacja budowy w ciągu ulicy Żareckiej w Lgocie 

Nadwarciu oraz w Lgocie Górnej, ulicy Jurajskiej. W Lgocie Nadwarciu tematy 

są uzgodnione, pozwalają nam na zgłoszenie i uzyskanie pozwolenia na budov,rę. Mamy 

problem związany z przejściem pod drogą wojewódzką w kierunku ulicy Jurajskiej, 

jesteśmy po dwóch rozmowach zarówno z wykonawcą, a w dniu jutrzejszym z Zarządem 

Dróg Wojewódzkich i ma nadzieję, że ostatecznie po akceptacji wykonawcy inwestor 

jakim jest Zarząd Dróg Wojewódzkich da nam zgodę na przejście pod drogą wojewódzką; 

prace wykopaliskowe na terenie zamczyska w Koziegłowach - odbyło się spotkanie 
robocze osób biorących udział w tym projekcie, aby w pełni przygotować się 

do pozyskania środkó-w· i przełożenia ich na realizację w ramach Ładu Polskiego 

dla kultury, w drugim etapie; 

- Koło Gospodyń Wiejskich w Lgocie Mokrzeszy zorganizowało spotkanie pokoleń, 
dla osób starszych i samotnych, co zintegrowało środowisko; 

- sprawa drogi w Postępie - ma nadzieję że wraz z Panem Sołtysem, z pracownikami Urzędu 

GiM oraz z osobami zainteresowanymi dojdziemy do konsensusu w zakresie utwardzenia 

części drogowej działki, którą kilka lat temu przejęła Gmina i Miasto KoziegłoVvy 
od Firmy „Jurajska" z Postępu. Mamy dwa przeciwwstawne wnioski, które wzajemnie 

się wykluczają i należy wybrać konsensus; 

- na terenie Zespołu Szkół w Koziegłowach odbyło się otwarcie wyjątkowego 

przedsięwzięcia, które w 100% zostało sfinansowane poprzez konkurs grantow-y Lasów 

Polskich - otwarcie klasy z drewna. Szkoła w Koziegłowach zdobyła piękną pracownię, 
jak i inne szkoły o których wspominał na poprzednich sesjach Rady GiM, gdzie takie 

przestrzenie powstają. Tym razem w Zespole Szkół w Koziegłowach powstała klasa 
z drewna przepięknie wykonana i ·wyposażona, która będzie służyła przez Vviele lat 

edukacji i Vvychowaniu oraz zajc;ciom pro ekologicznym; 

- ograniczenia w ruchu związane z przebudową drogi 91 - widzimy kontynuację prac 
na odcinku Markowice-Zabijak-Brudzowice i ma nadzi~ję, że ograniczenia te będą jak 

najszybciej niwelowane. Rozpoczął się remont drogi w obszarze Siedlec Duży

Koziegłowy, z czego się cieszymy, bo nastąpi poprawa bezpieczeństwa, ale mamy już 
widoczne ograniczenia związane z tymi pracami i to zarówno w ruchu poprzecznym 

ul. Woźnickiej w Koziegłowach, ale i róVv11ież w miejscowości Siedlec Duży. Musieliśmy 

pilnie zareagować - uruchomić przewóz szkolny, ponieważ skrzyżowanie w Siedlcu 

Dużym zostaje na trwale zamknięte, wyłączone z ruchu dla osób prywatnych. Jutro 

w Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad będą prowadzone rozmowy, aby zezwolić 
również na czasov-.'Y przejazd dla osób fizycznych w poprzek tego skrzyżowania; 
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- odbyło się spotkanie Fundacji Ekologicznej w Rosochaczu, w budynku który Gmina 
i Miasto Koziegłowy przekazała Fundacji. Było kilkanaście podmiotów, osób fizycznych 

i jednostek, które odpowiadają za wsparcie osób długotrwale wykluczonych. Ma nadzieję, 
że będzie się to przenosiło na zatrudnienie osób, które po przeszkoleniu będą mogły 

wracać na rynek pracy; 
- ogłoszone kolejne konkursy - dowóz autobusowy, rozmawiano już z przedstawicielami 

PKS Częstochowa, bo jako Gmina i Miasto Koz.iegłov.'Y chcemy utrzymać kierunek 
Koziegłowy - Częstochowa z funduszu wsparcia autobusowego. O ile w dalszym ciągu 
będzie takie zapotrzebowanie, rozpoczniemy rozmo\\-')' odnośnie kursu w kierunku Woźnik 

i Tarnowskich Gór; 
- w dniu dzisiejszym z Panem Wicewojewodą Śląskim oraz powiatO\-\,Ymi słui.bami 

mundurowymi złożono wiązanki na grobach naszych bohaterów, zbliżąjąc się do Święta 
Zmarłych; 

- w dniu dzisiejszym podpisano akceptację, ponieważ Urząd Marszałkowski wyraził zgodę 
na zamianę niewykorzystanych środków z działania pod nazwą„ Budowa piecy na pelct" 
na solary. Wczoraj uruchomiliśmy przetarg, mamy nadzieję, że w ciągu 20 dni znąjdzie 
się wykonawca, który wybuduje około 115 instalacji solarnych na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy. Jest to ostatnie zadanie w zakresie budowy solarów, ponieważ te urządzenia 
nie sąjllŻ przedmiotem dofinansowania ani pożyczek w przyszłości. 

Na zakończenie Pan Burmistrz zaprosił na uroczystości związane z obchodami Święta 
Niepodległości, które zawsze Gmina i Miasto Koziegłowy organizuje samodzielnie, 

przy współpracy różnych podmiotów: 

- w dniu 3.11.br. Szkoła Podstawowa w Siedlcu Dużym wraz ze społecznością lokalną przy 
pomniku pomordowanych będzie obchodzić uroczystość niepodległościową, 
- w dniu 10.11.br. na Rynku w Koziegłowach Zespół Szkół w Koziegłowach uroczyście 
odśpiewa hymn, a następnie będą uroczystości w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji 

Kultury, 
- w dniu 11.11.br. o godz.11,oo odbędzie się uroczysta Msza Święta w intencji Ojczyzny, 
w Kościele w Lgocie Mokrzeszy, połączona z odsłonięciem i poświęceniem pomnika 

upamiętniającego ofiary zbrodni hitlerowskich. 

Zaprosił wszystkich do udziału w tych uroczystościach. 

Ad. pkt 13 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 28 września 2023 r. 

podejmowane działania to: 
- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady 

praca nad materiałami sesyjnymi, 

- zwołanie posiedzenia wspólnego Komisji Rady. 
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Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma jednostek OSP: 

- Stara Huta o zabezpieczenie środków finansowych w kwocie 20.000 zł w związku 

z ogłoszeniem konkursu przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska „Bezpieczny Strażak" 
, do którego jednostka aplikuje w celu pozyskania pojazdu terenowego typu Quad 
o wartości około 100.000 zł. 

- Rzeniszów o wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie w ramach Programu 

„Bezpieczny Strażak" do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na zakup ubrań 
i butów specjalnych, defibrylatora i szafki na ubrania. Szacunkowy koszt przedsięwzięcia -
kwota 46.682 zł. 

- OSP Cynków o dofinansowanie zadań w zakresie gotowości bojowej w łącznej kwocie 

24.000 zł : montaż urządzenia DSP 50 Selektywnego Alarmowania, przegląd aparatów 

powietrznych Drager , przegląd zestawu hydraulicznego wraz z wymianą węfy hydraulicznych. 

Pani Przewodnicząca Rady podziękowała strażakom z Siedlca Dużego za przekazanie 

samochodu, który otrzymali trzy lata temu z Pal1snvowej Straży Pożarnej, jednostce OSP 

Gniazdów, a nie wszystkie straże na to stać. Również jednostka OSP \Vinowno przekazała 

samochód do jednostki OSP Gliniana Góra. Trwają jeszcze rozmowy w sprawie przekazania 

dwóch samochodów pożarniczych dla jednostki Rosochacz i Lgota Nadwarcie, które mają być 

przekazane tym jednostkom z jednostek Państwowej Straży Pożarnej. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że pisma jednostek OSP, które przedstawiła zostały 

skierowane na ręce Pani Przewodniczącej Komis.i i Rozwoju Społecznego i wie, że w dniu 

dzisiejszym Komisja się odbyła i wnioski zostały podjęte, ale jeszcze ich nie otrzymała 

Na następną Komisję z pewnością "W11ioski zostaną przekazane i będziemy wspólnie na ten temat 

dyskutować. 

Pani Przewodnicząca Rady przypomniała Radnym, że w drugi wtorek listopada br., odbędzie 

się wspólne posiedzenie komisji celem 7a.poznania z wnioskami do budżetu z wszystkich 

mi~jscowości, które wpłynęły od Radnych j Państwa Sołtysów oraz z wnioskami, które Pani 

Skarbnik wraz z Panem Burmistrzem są w projektowaniu do budżetu na rok następny i b9dzierny 
nad tym debatować. 

Do wiadomości Rady wpłynęło pismo ze Starost\va Powiatowego w Myszkowie zawierające 

kosztorys inwestorski budowy chodnika w Siedlcu Dużym ul. Jana Pawła II - wartość brutto 

568.840 zł. W piśmie zawarta jest informacja, że inwestycja zostanie złożona jako propozycja do 

budżetu Powiatu Myszkowskiego na rok 2024, a jej wartość zostanie zaplanowana na poziomie 

50% wartości określonej w kosztorysie. 



Ad.pkt14 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 15 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

13 

Radny Pan Antoni Bielecki, w związku z tym że obecnie rusza kolejny etap remontu DK l, 

zapytał jak jesteśmy przygotowani, by pozyskać kostkę , a wcześniej wnioskował, żeby 

wykonać przynajmniej częściowy remont dróg na osiedlu, bo drogi są tam konieczne 
do wykonania; 

- Radny Pan Michał Kubalski, w imieniu mieszkańców dzielnicy Rosochacz, a dokładnie 

ul. Porąjskiej na odcinku między ulicą Letniskową, a ulicą Rosochacz, w związku z dużym 

natężeniem ruchu, które widoczne jest zwłaszcza po wprowadzonych objazdach, 

otrzymuje sygnały że samochody jeżdżą bardzo szybko , zwłaszcza samochody ci9żarowe. 

Poprawiło si9 bezpieczeństwo dzięki inwestycji Starostwa, j est tam chodnik, którym 

można się poruszać,jednak siła rozpędu samochodów ciężarowych, które tam jadą stwarza 

zagrożenie. Dlatego prośba do Pana Burmistrza o skierowanie do naszego Komisariatu 

Policji prośby o postawienie okresowego patrolu, zwłaszcza w piątki w godz.15,oo - 16,00 

kiedy to samochody ciężarowe wracają do bazy , Tranzyt samochodów ciężarowych 

na odcinku Poraj - Koziegło""y jest bardzo duży, stąd prośba o okresowy patrol 

i zwrócenie na to uwagi. 
Następnie, w nawiązaniu do jego interpelacji, dotyczącej strategii oświatowej, nadmienił 

że Pan Bunnistrz nie odpowiedział na pytanie kto z ramienia Urzędu GiM będ7.ie 

reprezentował Urząd i koordynował prace, personalnie, zVY'iązane ze Strategią Oświaty. 

Prosił wiec Burmistrza o udzielenie odpov,,iedzi; 

- Radny Pan Damian Cesarz nadmienił, że takie miejsca można wpisać w miejscową mapę 

zagrożeń; 

- Radny Pan Andrzej S7óstka dodał, że w miejscową mapę zagrożeń każdy może takie 

miejsca wskazać; 

- Radna Pani Jadwiga Balińska, w imieniu OSP w Gniazdowie, podziękowała jednostce 

OSP Siedlec Duży za przekazanie samochodu pożarniczego, bo to rzeczywiście jedna 

z nielicznych jednostek OSP, która to uczyniła. Są bardzo wdzięczni i bardzo dziękują. 

Następnie zwróciła się do Pana Burmistrz.a z pytaniem czy można by było porozmawiać 

z Zarządem Dróg Wojewódzkich, jeśli chodzi o oznaczenie skrzyżowania 

w Koziegłowach. Coraz częściej dochodzą do niej sygnały mieszkańców oraz kierowców, 

którzy przejeżdżają, że jest problem na skrzyżowanfo, ponieważ samochody jadące od 

strony Katowic w kierunku Częstochowy bardzo często jadą dwoma pa<iam - prawym 
i środkowym, i z prawego pasa zajeżdżają drogę tym, którzy jadą środkowym pasem. 

W tej chwili pogoda pozwalała na to, żeby rzeczywiście można było wyhamować, 

ale osoby które jej to zgłaszały obawiają si(i\ że jednak może się okazać że jeśli przyjdą 

przymrozki i będzie ślisko, mogą zadziać się różne rzeczy. Kilkakrotnie było tak, 

że samochody się zatrzymywały i kierowcy krzyczeli na siebie , nic widząc j aka tam jest 

organizacja ruchu . Być może wystarczy pogrubienie pasów, które tam są i wskazują 

jak należy jechać. Prosiła, żeby Pl'.Zedyskutować to z Zarządem Dróg Wojewódzkich; 
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Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że gdyby kierowcy przestrzegali przepisów 
o ruchu drogowym, nie byłoby tego problemu; 

- Radna Pani Jadwiga Balińska wyjaśniła, że mówi o głównym skrzyżowaniu na DK-1 
w Koziegłowach, na światłach; 

- Radny Pan Antoni Bielecki zapytał Pana Burmistrza co z oświetleniem przejścia dla 

pieszych na DK- 1, a ostatnio miał tam miejsce śmiertelny wypadek; 

Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że wypadek ten nie miał miejsca na przejściu 
na światłach, a w okolicy radaru; 

- Radny Pan Wojciech Chrapek, w imieniu Zarządu Spółki Koleje Śląskie, podziękował 
Panu Burmistrzowi za pomoc, wsparcie i życzliwość przy organizacji turnieju. Chcąc 

się nieco odwdzięczyć, Spółka w ubiegłym tygodniu nagrywała film o miejscach, które 

wruto odwiedzić, który będzie publikowany dla zainteresowanych stacji i miłośników 
podroży koleją i blisko 20 mln pasażerów, których obsługują rocznie. 

Następnie nawiązał do podejmowanej w dniu dzisiej szym uchwały. Jest to bardzo ważna 

uchwała o reparacjach wojennych i uważa, iJ:, ta uchwała wraz z pismem przewodnim 

powinna trafić do ambasadora Niemiec w Warszawie i składa o to wniosek formalny; 

Radna Pani Monika Skrobarczyk, w związku z zakończoną inwestycją pod nazwą 

kanalizacja sanitarna i droga gminna ul. Kłodówka podziękowała Panu Bum1istrzowi oraz 

Radzie GiM Koziegłowy za wsparcie i 'wyrozumiałość; 

Pani Przewodnicząca Rady przekazała zaproszenie, które otrzymała w dniu dzjsiejszym od Pani 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pińczycach: Stowarzyszenie dla Pińczyc oraz Szkoła 

Podstawowa w Pińczycach serdecznie zapraszają na widmvisko muzyczne „Na całych jeziorach 

- ty" promujące utwory Agnieszki Osieckiej i Jeremiego Przybory, w "''Ykonaniu Gminnej 

Młodzieżowej Orkiestry Dętej z siedzibą w Pińczycach pod batutą Wojciecha Pompki oraz Kasi 

Moś i Kuby Badacha . Ta uroczysta gala odbędzie si~ w dniu 23 listopada 2023 r. o godz. 19,oo 
w Filharmonii Częstochowskiej. Na ręce zebranych Pani Przewodnicząca skierowała 

z.aproszenie i prosiła o jak najszybsze zdeklarowanie się do udziału w tym wydarzeniu i podanie 

infonnacj i do Biura Rady GiM. 

Pan Burmistrz podziękował za odczytanie zaproszenia, które zostało skierowane do Państwa 

Radnych i Sołtysów. Podkreślił, że warto pojechać i zobaczyć efekty dotychczasowej pracy 

i współpracy Młodzieżowej Orkiestry Dętej w Pińczycach w kontekście tego wielkiego projektu, 

jaki udało się zrealizować i wraził nadzieję, że będzie to wydarzenie nietuzinkowe. 

Następnie Pan Butmistrz udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytania i •_,,;nioski: 

odnośnie spraw związanych z DK-1 vvyjaśnił, że w dniu jutrzejszym o godz. 11,oo 

w Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad ma spotkanie z inżynierem kontraktu działającym 

z ramienia Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad oraz z dyrektorem kontraktu jeżeli chodzi 

o firmę, która realizuje to zadanie; 

- tematy, o których wspomniał Pan Bielecki, czyli przekazanie ewentualnie kostki, jak 

najbardziej tak. Ma nadzieję, że będzie to odkryte, a kostka jest nasza, ze starej naszej 

jedynki. Natomiast czy jest to dobry materiał do budowy dróg - obawia się że nie jest to zbyt 
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fortunny pomysł, abyśmy tą kostką wykładali drogi gminne. Można mówić o skwerkach, 

przestrL:eni o malej architekturze, czy deptaku, ale nie budowie drogi. 

Pan Antoni Bielecki stwierdził, że jeżeli kostka ta wytrzymała na E-16, to wytrzyma również 

na drogach osiedlowych; 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że na wspomnianych drogach na osiedlu trzeba zdjąć starą 

podbudowę, łatwiej i taniej na pewno będzie zaplanować to w inwestycjach, ·wykonać 
gruntowną przebudowę i o takiej ewentualnie informacji mówi; 

- kierowcy nagminnie przekraczają szybkość i nie tylko ul. Porajska ale i również inne 

wyremontowane drogi, między innymi Kłodówka stają się atrakcyjne dla przekraczania 
szybkości. Poinformuje Policję w zakresie wzmożonej kontroli jeżeli chodzi o te 

newralgiczne odcinki; 

- odnośnie strategii oświatowej wyjaśnił, że od l października br. Dyrektorem Zespołu 

Ekonomiczno -Administracyjnego Oświaty Samorządowej jest Pani Bożena Kolasa, 

i ma nadzieję, że tematy, które były do tej pory realizowane w ramach ZEAOS-u będą 

kontynuowane i na pewno taka grupa robocza będzie powołana; 

- ogromnie się cieszy, fo dwie jednostki OSP porozumiały się i samochody pożarnicze zostały 
przekazane; 

- trudniejszą rzeczą jest poprawa jakości na remontowanych odcinkach DK-91, oznakowanie 

było przedmiotem oceny, uzgodnień i jest wiele instyt ucj i, które brały w tym udział. Je:ż.eli 

są jakiekolwiek uwagi odnośnie skrzyżowania z drogą 789, które jest trudne 

w komunikacji, jest ono kanalizowane jedną stroną przejazdu, ale to ma usprawnić ro7jazd 

zarówno na ruch poprzeczny jak również prawo i lewo. Jutro temat zgłoszony przez Panią 
Przewodniczącą Komisji Rozwoju Społecznego może podnieść, ale nie wie na czym 

ta korekta mogłaby ewentualnie polegać. 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania por7.ądku obrad Przewodnicz.ąca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady pięćdziesiątej czwru.tej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 

radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady pięć<lziesiąt~j czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłov.,y zakończono. 

Protokół sporządziła 

Urszula Dyja. , 

PRZEWO ' " ADY 
Gminy i M' głowy 
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